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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.2.2019  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 25 lutego 2019r.  

 
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 
czas posiedzenia: godz. 12.00-12.50 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad 
  
1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad.  

3. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 
 

  Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu 
jednostki Moszczenica o symbolu roboczym M 51 w Jastrzębiu-
Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie Budżetu Obywatelskiego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 
 Pismo Sołtysa Sołectwa Szeroka z dnia 30 stycznia 2019r. w sprawie 

wniosku o stworzenie wraz z Radą Miasta wieloletniego programu od 
roku 2020 generalnego remontu dróg gminnych, oraz wymiany 
zniszczonych nawierzchni pozostałych dróg. 

 
4.  Inwestycje drogowe w mieście. 
 
5.  Wolne głosy i wnioski. 
 
6.  Przyjęcie protokołu z dnia 28 stycznia 2019r. 
 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak–Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej. 
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Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
 
Ad.3. 
Sprawy bieżące. 

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu 
jednostki Moszczenica o symbolu roboczym M 51 w Jastrzębiu-
Zdroju, 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta 
Robert Cichowicz 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie Budżetu Obywatelskiego Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

 Pismo Sołtysa Sołectwa Szeroka z dnia 30 stycznia 2019r. w sprawie 
wniosku o stworzenie wraz z Radą Miasta wieloletniego programu od 
roku 2020 generalnego remontu dróg gminnych, oraz wymiany 
zniszczonych nawierzchni pozostałych dróg. 

 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości. 

Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Remonty cząstkowe robi się przez cały rok, bo w zimie robi się mieszanką na 
zimno i ona jest oczywiście słaba, ale doraźnie pomaga. Remonty wykonuje się 
wszędzie tam, gdzie powstają dziury. W tym roku jest wyjątkowo dużo dziur, bo 
są bardzo duże wahania temperatury w ciągu tej zimy, natomiast jakoś lepiej 
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sobie z tym radzimy nawet mając świadomość, że mieszkanki po okresie 
zimowym w wielu miejscach nie wytrzymują ciężaru i będą musiały być jeszcze 
raz zrobione asfaltem na gorąco. Natomiast, remonty robi się tam, gdzie trzeba               
i stwierdzenie, że coś trzeba planowo robić, czy nie planowo, to przy remontach 
cząstkowych jest trudnym działaniem. Fakt, że na drogi trzeba byłoby mieć dużo 
więcej środków finansowych i poddać je przebudowie. Poddać przebudowie tzn. 
wyrwać wszystko i zrobić od nowa podbudowę i dopiero zrobić tak, jak przy 
budowie nowych dróg. Żeby zrobić taki harmonogram, trzeba najpierw wiedzieć, 
jaką kwotą będziemy dysponować w poszczególnych latach? Wówczas możemy 
robić takie plany, ale one będą czysto teoretycznymi planami, bo jeżeli                        
w przeciągu tych lat pojawią się jeszcze inne rzeczy potrzebne, to wtedy 
rezygnuje się z tamtych planów. Naprawa i przebudowa dróg ma być robiona na 
bieżąco. Jeden problem, to brak pieniędzy, a drugi problem dotyczy tego, że nie 
możemy zrobić nagle wszystkich dróg jakie byśmy chcieli, bo każda droga 
wymaga zamknięcia, żeby ją zrobić, a zamknięcia dróg nie mogą się pokrywać.  
 
Bolesław Lepczyński-radny RM 
Stan konkretnej drogi jest oceniany na obecny stan, a w przyszłym roku po 
okresie zimowym zupełnie dobra droga może być w gorszym stanie, niż droga, 
która była w złym stanie. 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Inspektorzy jeżdżą i oglądają drogi, natomiast jako Przewodniczący Osiedla 
również zgłaszam, gdzie nawierzchnia jest dziurawa.  
 
Ad.4. 
Inwestycje drogowe w mieście. 
 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Maria Pilarska 
przedstawiła informację dotyczącą inwestycji drogowych w mieście. 
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Pani Naczelnik w środę o godz.7.45 na ul.Truskawkową podjechał samochód, 
który odbiera odpady eko i pomocnik nawet nie wysiadł z samochodu, żeby 
obejrzeć, czy coś jest w pojemniku, a w pojemniku była 1/3 odpadów.  
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Czyli, przejechali i nie odebrali? 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Tam, gdzie jest blok spółdzielni „Nowa” też nie odebrali odpadów, nie chce się 
pomocnikowi nawet wysiąść z samochodu. Pani Naczelnik, na następne 
posiedzenie jako Komisja będziemy chcieli, żeby Prezes firmy był na Komisji.  
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Jeszcze jedna ważna rzecz, co odbierali w środę i które pojemniki były 
wystawione, bo jeżeli jechali po odpady bio… 
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Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Samochód był po bio odpady. Na ul.Truskawkowej jest jeden pojemnik na bio 
odpady. 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Myślę, że nie ma problemu żeby zaprosić pana Prezesa. 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Zaprosimy na pewno na którąś Komisję. Druga sprawa, dzisiaj rano na osiedle 
1000-lecia przyjechał samochód po odbiór papieru i Pani Naczelnik, pracownicy 
nie zakładają siatek. Samochody wyjeżdżają, a papiery i jednorazówki fruwają. 
Nie może tak być, że jest pomocnik, który nie założy siatki na samochód, to jest 
karygodne, bo później sprzątaczki muszą to zbierać. To są dwie sprawy, które  
przekażę panu Prezesowi, jak przyjdzie na naszą Komisję. Mam jeszcze jedno 
pytanie dotyczące ilości sygnalizacji poziomej w mieście tzw. żab na przejściach 
dla pieszych. 
 
Mara Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
To nie jest oznakowanie, które jest wymagane jakimikolwiek przepisami. To jest 
gadżet drogowy po to, żeby w jakimś sensie poprawić bezpieczeństwo. Czy 
poprawia bezpieczeństwo, czy nie, to ludzie się przyzwyczajają do tego.                               
Od paru lat to montujemy i urządzenia działają w ten sposób, że mają swój 
czujnik i kiedy samochód się zbliża, to urządzenie się włącza. Na Alei jest                       
w systemie solarnym, a na ul.Mazowieckiej urządzenie podłączone jest z naszego 
oświetlenia ulicznego. W przypadku solarnego wystarczy, że nasypie trochę 
śniegu i już nie działa. Takie urządzenie jest jeszcze przy Hali, ale najgorzej 
działa ten ponieważ był jednym z pierwszych.  Natomiast w tej chwili udoskonala 
się urządzenia i producenci nad tym pracują i na przykład na ul.Mazowieckiej, to 
urządzenie bardzo dobrze działa, a tamte są gorszej jakości. W zeszłym roku 
wszystkie naprawiliśmy, ale urządzenie na Alei które jest przyklejone do podłoża 
i nie ma stosownej podbudowy poprzez drgania ulega uszkodzeniu i dlatego jest 
to na bieżąco naprawiane. 
 
Ad.6.  
Przyjęcie protokołu z dnia 28 stycznia 2019r. 
 
Protokół przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.7.   
Zakończenie posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                  
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
  Gospodarki Komunalnej                    

Protokołowała            Stefan Woźniak 
Alicja Kogut 

 
 

 
 
 
 


